
 

 

 

Z Á P I S 

z 6. jednání Komise sportovní a tělovýchovy, konaného dne 23. 11. 2017 
  

Dne 23. 11. 2017 se uskutečnilo jednání Komise sportovní a tělovýchovy zřízené Radou 

města Karlovy Vary. 

 

 

 

Místo jednání: Zasedací místnost Magistrátu města Karlovy Vary, Moskevská 

2035/21, 5. patro 

 

Doba jednání: Jednání bylo zahájeno v 15:00 hodin a skončeno v 16:30 hodin 

 

Přítomni:             Mgr. Ing. Jan Vanke, Jitka Peřina, Vladimír Ledl, Roman Krček, Josef Terla 

  

Omluveni:                Mgr. Jiří Frühauf, Zdeněk Pešek, Michal Mendel, Ing. Edmund Janisch – 

do 15:40 hodin 

 

Neomluveni:              / 

 

Hosté:  /  

 

 

 

Program jednání: 

 

Program jednání:     

1.  Schválení programu 

2.  Schválení zápisu z předchozího jednání 

3.  Žádosti o dotace na rok 2018 

4.  Různé 

 

 

Jednání zahájil předseda komise Mgr. Ing. Jan Vanke. 

 

 

1. Schválení programu jednání 

 

Navržený program byl schválen.  

 

pro:    Mgr. Ing. Jan Vanke, Jitka Peřina, Vladimír Ledl, Roman Krček, Josef Terla  

proti: nikdo  

zdržel se:  nikdo 

  

Usnesení bylo přijato 
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2. Schválení zápisu z předchozího jednání 

 

Zápis z předchozího jednání byl schválen. 

 

pro:    Mgr. Ing. Jan Vanke, Jitka Peřina, Vladimír Ledl, Roman Krček, Josef Terla  

proti:  nikdo  

zdržel se:  nikdo  

 

Usnesení bylo přijato 

 

 

3. Žádosti o dotace na rok 2018 

Dostavil se Ing. Edmund Janisch. 

 

Tajemnice komise informovala členy komise o tom: 

 že schvalováním rozpočtu města na rok 2018 se bude zabývat zastupitelstvo města na 

svém jednání dne 19. 12. 2017. Objem finančních prostředků určených k rozdělení do 

oblasti sportu bude tedy znám až po schválení rozpočtu města; 

 že objem přijatých žádostí o dotace na rok 2018 je zhruba stejný jako v roce 

předchozím. V současné době probíhá kontrola formální správnosti přijatých žádostí. 

Jakmile budou žádosti zkontrolovány a žadatelé budou prověřeni ve všech povinných 

evidencích a registrech, bude vypracován seznam žádostí, který tajemnice zašle všem 

členům komise před dalším jednáním komise. 

 

Členové komise se zabývali problematikou dotací: 

 

Velká část příjemců dotací ponechává podpis smlouvy o poskytnutí neinvestiční dotace až na 

druhou polovinu kalendářního roku, přičemž oznámení o přidělení dotace je příjemcům 

zasíláno vždy během prvního čtvrtletí daného roku. I vyúčtování poskytnutých dotací na 

kalendářní rok ponechává velká část příjemců až těsně před konečným termínem pro 

vyúčtování dotací, kterým je 30. 11. daného kalendářního roku (termín stanoven Zásadami 

pro poskytování dotací z rozpočtu Statutárního města Karlovy Vary).  

 

Členové komise navrhují, aby při příští úpravě Zásad pro poskytování dotací z rozpočtu 

Statutárního města Karlovy Vary byla provedena úprava podmínek příjemcům dotací a to : 

 

 žadatel, jemuž byla rozhodnutím kompetentního orgánu poskytnuta dotace na 

činnost, se dostaví k podpisu Veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí dotace nejpozději 

do 30. 6. daného kalendářního roku; 

 dotace poskytnuté na činnost v daném kalendářním roce budou do 30. 9. daného 

kalendářního roku vyúčtovány alespoň do 50% poskytnuté dotace. 

 

 

pro:    Mgr. Ing. Jan Vanke, Jitka Peřina, Vladimír Ledl, Roman Krček, Ing. Edmund 

Janisch, Josef Terla  

proti:  nikdo  

zdržel se:  nikdo  

 

Usnesení bylo přijato 
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 Návrh na výše uvedenou úpravu podávají členové komise STv z důvodu: 

 že organizace žádají o poskytnutí dotace z důvodu nedostatku vlastních finančních 

prostředků, přesto nevyužívají možnosti čerpat poskytnutou dotaci průběžně v dílčích 

splátkách, ale nechávají vyúčtování na poslední chvíli;  

 že termín pro podávání žádostí na další kalendářní rok je k 31. 10. předchozího 

kalendářního roku a termín pro vyúčtování dotací je k 30. 11. daného kalendářního 

roku;  

 agendu dotací tělovýchovy a sportu (a nejen tuto) zpracovává na MM jeden úředník, 

který dle organizační struktury OKŠT nemá plnohodnotný zástup pro případ např. 

pracovní neschopnosti. 

Členové komise si dovolují k této problematice pozvat na příští jednání komise náměstka 

primátora Mgr. Jiřího Klsáka a vedoucího odboru kultury, školství a tělovýchovy Ing. Bc. 

Františka Škaryda.  

 

4. Různé 

 

 Jitka Peřina informovala o přípravách na vyhlášení nejúspěšnějšího sportovce za rok 

2017: 

 vyhlášení proběhne v rámci Plesu sportovců – termín konání je 9. 3. 2018; 

 byl aktualizován nominační formulář a tento bude vyvěšen na webových 

stránkách Statutárního města Karlovy Vary a Sportovní unie Karlovarska; 

 nominace bude možné zasílat do 15. 1. 2018; 

 probíhá výběr moderátora a kapely; 

 vzhledem k tomu, že projekce medailonků nominovaných a vyhlášených 

sportovců se setkala s kladným ohlasem, bude použita i na tomto vyhlašování; 

 o dalším průběhu bude členy komise informovat.  

 

 Jan Vanke informoval o tom, že ohledně problematiky rozdělení hodin nájmu pro 

sportovní subjekty v Míčové hale KV Areny proběhlo jednání u náměstka primátora 

Mgr. Jiřího Klsáka: 

 společnost KV Arena, s.r.o. bude přetransformována na příspěvkovou 

organizaci; 

 budou vytvořena pravidla pro obsazování míčové haly, která budou přístupná 

pro všechny sportovní organizace; 

 budou přijímány oficiální žádosti o termíny pronájmu míčové haly; 

 komise STv bude nápomocna při kontrole dodržování pravidel pro obsazování 

míčové haly. 
 

Další jednání komise se uskuteční dne 21. 12. 2017 od 15:00 hod v zasedací místnosti v 5. 

patře budovy Magistrátu města Karlovy Vary, Moskevská 2035/21 

 

 

Dne: 28. 11. 2017 

Zapsala: Gabriela Hazuchová – tajemnice komise        __________________ 

 

         

            

                                __________________ 

 

                                                             Mgr. Ing. Jan Vanke

                     předseda komise 


